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UltraRêve - Shawl (Pattern) - English version - PDF



€6.50Price








The UltraRêve shawl pattern is a collaboration between La Fée Fil (lafeefil.fr) et ByNightCreations (www.bynightcreations.com). It was created to be made with 2 different colors of fingering weight yarn - each dyed by one of them two). Kits can be pre-ordered on both of their websites.
 
UltraRêve is a long asymmetric triangular shawl knitted with 2 colors of fingering-type yarn. It is worked back and forth from left to right. You will be alternating short and dynamics sections that each play on the colors and textures of the stitches used. UltraRêve was designed to be knitted with a solid color and a nuanced one - with speckles or tweed, for example.  The explanations are given row by row (and chart for the lace section).
 
Yarn:
About 2 x 380m / 416y of fingering-type yarn.
Sample was knit with 1 skein of ByNight Creations Twinkle ‘Cachou-Cochenille’ (L1) and 1 skein of La Fée Fil MSW ‘Sakura’ (L2).
 
Gauge (after blocking): 
20sts x 36 rows = 10cm (4 x 4») in stockinette stitch 
(Gauge is not necessary but a different one will affect the size of the finished shawl or the amount of yarn used) 
 
Needles: 
3,75mm / US #5 circular needles
(Adapt needle size to obtain gauge)
 
Notions: 
1 stitch marker, darning needles, scissors and pins for blocking
 
---------------
 
Le châle UltraRêve est une collaboration entre La Fée Fil (lafeefil.fr) et ByNightCreations (www.bynightcreations.com). Il a été imaginé pour être tricoté avec 2 écheveaux de couleur différente (1 écheveau teint par chacune d'elle). Des kits sont disponibles en précommande sur leurs sites respectifs.
 
UltraRêve est un long châle triangulaire asymétrique tricoté avec 2 couleurs de laine d’épaisseur fingering. Il se tricote en allers-retours de gauche à droite. Il est composé d’une alternance de sections courtes et dynamiques qui jouent chacune sur les couleurs et les textures de points. UltraRêve a été imaginé pour être tricoté avec une couleur unie et une couleur nuancée - type laine à speckles ou tweedée. Les explications sont données rang par rang et sous forme de diagramme.
 
Laine:
Approximativement 2 x 380m / 416y de laine fingering.
Le modèle original est tricoté avec 1 écheveau de ByNight Creations Twinkle ‘Cachou-Cochenille’ (L1) et 1 écheveau de La Fée Fil MSW ‘Sakura’ (L2).
 
Aiguilles: 
Aiguilles circulaires 3,75mm / US #5 
(Veillez à adapter le numéro d’aiguilles pour obtenir le bon échantillon)
 
Autres: 
Aiguille à laine, ciseaux et épingles pour la mise en forme 
 
Echantillon (après blocage) : 
20m x 36 rangs = 10cm / 4" en jersey endroit 
(L’échantillon n’est pas indispensable mais un changement d’échantillon affectera la taille finale du châle et la quantité de laine utilisée) 
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